
V posiedzenia Raciąskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego IV kadencji dnia 06 listopada 2023 r. 

 PROTOKÓŁ  

Z V POSIEDZENIA  

RACIĄSKIEJ RADY DZIAŁALNOŚCI POŻYTKU PUBLICZNEGO  

IV KADENCJI 

w dniu 06 listopada 2023 r. 

  

V posiedzenie Raciąskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego IV kadencji odbyło się                            

w budynku Stadionu Miejskiego w Raciążu.  

 

W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków RRDPP według załączonej listy obecności,                            

co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad – 1 

Otwarcie V posiedzenia do Raciąskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego                             

IV kadencji. 

 

Posiedzenie otworzył Współprzewodniczący Rady pan Dariusz Dobrosielski, który przywitał 

członków Rady oraz zaproszonych gości i przedstawił porządek dzisiejszego posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia RRDPP; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia RRDPP; 

4. Informacja o pracy stowarzyszeń działających na terenie miasta – Spotkanie z zarządem LKS 

„Błękitni” Raciąż, ul. Sportowa 1, Raciąż;  

5. Informacja o realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie miasta Raciąża; 

6. Podsumowanie „Akcji: Lato”; 

7. Opiniowanie Programu współpracy Gminy Miasto Raciąż z organizacjami pozarządowymi 

na 2024 rok 

8. Opiniowanie uchwał. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia RRDPP. 
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Ad – 2 

Przyjęcie porządku obrad  

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad – 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia RRDPP 

 

Protokół z IV posiedzenia RRDPP z dnia 08 sierpnia 2023 r. został przyjęty jednogłośnie, 

 

Ad – 4 

Informacja o pracy stowarzyszeń działających na terenie miasta – Spotkanie z zarządem LKS 

„Błękitni” Raciąż, ul. Sportowa 1, Raciąż. 

 

Przedstawiciel Klubu Pan Robert Kędzierski omówił strukturę klubu. Poinformował, klub składa                   

się z sekcji piłki nożnej oraz boksu, który kilku miesięcy temu został przeniesiony do Baboszewa. 

Ponadto dzięki Burmistrzowi Miasta i Zespołowi Szkół Społecznemu Towarzystwa Oświatowego 

w Raciążu na hali sportowej została stworzona siłownia. Raciąska drużyna piłkarska obecnie gra          

w klasie „A”, gra w niej około 120 piłkarzy, a w jej skład wchodzi 7 grup: 6 młodzieżowych i jedna 

seniorska.  

  

Głównym problemem, z którym boryka się Klub to problemy kadrowe. Na stadionie miejskim 

brakuje osoby odpowiedzialnej za utrzymanie porządku i stanu płyty boiska. Ponadto od kiedy 

działa siłownia w godzinach 16:00 – 21:00 powinna być obecna przynajmniej jedna sobą 

nadzorująca ćwiczących i pilnująca porządku.  Dodatkowo Klub mierzy się z problemami 

finansowymi, gdyż dotacja otrzymywana z Urzędu Miejskiego oraz wpłaty ze składek do rodziców 

dzieci z drużyn juniorskich starczają tylko na pokrycie nie dużej części kosztów, które generuje 

klub. W chwili obecnej „Błękitni” nie posiadają żadnych sponsorów. 

 

Kolejnym problemem jest brak chętnych osób do działania na rzecz Klubu. Pomimo tego, że Klub 

jest bardzo ważny dla wielu mieszkańców miasta, to nie ma osób, które chciałaby pracować na jego 

rzecz. W grudniu zaplanowane jest zebranie walne podczas, którego ma zostać wybrany nowy 

Zarząd. Jednak istniej obawa, że nie będzie chętnych na kandydowania na członków zarządu.  

 

Współprzewodniczący Rady Pan Stefan Modrzejewski zapewnił, że członkowie RRDPP 

spotkają się z Burmistrzem, przedstawią mu problemy jakie zostały zasygnalizowane na 
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dzisiejszym spotkaniu. Nie mogą zagwarantować, że uda się coś wskórać ale przedstawią swoje 

spostrzeżenia   i uwagi.  

  

Ad – 5 

Informacja o realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie miasta Raciąża 

 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Raciążu pan 

Robert Kędzierski przedstawił informację z działalności Komisji w 2022 r.  Pan Kędzierski 

poinformował, że w 2022 roku odbyło się 4 posiedzenia Komisji, na które łącznie zostało 

wezwanych 16 osób podejrzanych o nadużywanie alkoholu. W roku 2022 planowane wydatki w 

rocznym harmonogramie zostały określone w wysokości 150 000,00 zł. Z uwagi na wyższe 

dochody osiągnięte przy sprzedaży napojów alkoholowych w punktach sprzedaży mieszczących się 

na terenie miasta Raciąża opłaty roczne wzrosły do 195 714,81 zł. Środki te zostały wydatkowane 

na działania profilaktyczne i edukacyjne z zadań Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych.   

Ad – 6 

Podsumowanie „Akcji: Lato” 

 

Prowadzenie obrad przejął Współprzewodniczący Stefan Modrzejewski.  

 

Punkt porządku obrad został przeniesiony na kolejne spotkanie.  

 

Ad – 7 

Opiniowanie Programu współpracy Gminy Miasto Raciąż 

z organizacjami pozarządowymi na 2024 rok 

 

Program współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2024 rok, członkowie Rady otrzymali 

drogą mailową w celu zapoznania się.  

 

Po dyskusji projekt został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Uchwała Nr  4/2023 Raciąskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego z dnia 06 listopada 2023 

r.  w sprawie zaopiniowania Programu Współpracy Gminy Miasto Raciąż z organizacjami 

pozarządowymi oraz z podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.    

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok.  
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Ad – 8 

Opiniowanie uchwał 

 

Brak uchwał.  

Ad – 9 

Sprawy rożne 

Pan Stefan Modrzejewski poinformował, że zgodnie z ustaleniami podczas odwiedzin w siedzibie 

Stowarzyszenia Psijazna Dłoń, odbyło się spotkanie przedstawicieli Rady z Burmistrzem. Najpierw 

w Urzędzie Miejskim, a kolejne w siedzibie Stowarzyszenia, na które został zaproszony prezes 

PGKiM Pan Robert Pniewski, który zobowiązał się pomóc Stowarzyszeniu. 

 

Prezes Stowarzyszenia Psijazna Dłoń Pani Małgorzata Stanisławiak serdecznie podziękowała 

członkom Rady za pomoc. Dzięki ich wstawiennictwu, zostało założone oświetlenie na ścieżce 

prowadzącej do przechowalni, poprawiono ogrodzenie, a przede wszystkim Stowarzyszenie 

otrzymało do swojej dyspozycji pomieszczenie gospodarcze. Członkowie Stowarzyszenia są bardzo 

wdzięczni za pomoc w poprawieniu warunków ich działalności.  

 

Ad – 10 

Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Współprzewodniczący zamknęli V posiedzenie Raciąskiej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego IV kadencji. 

 

                  Współprzewodniczący                      

Stefan Andrzej Modrzejewski                     Dariusz Dobrosielski  

 


